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PROTOKÓŁ
Z  POSIEDZENIA  WSPÓLNEGO

KOMISJIRADY  POflTU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  19  grudnia  201  8r.

W  posiedzerńu  wspólnym  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  które  odbyło  się

w dniu  19 gnidnia  2018r.  wNowym  Tomyślu,  udział  wzięli  członkowie  Komisji  RadyPowiatu

Nowotomyskiego  oraz  zaproszeni  goście,  zgodrńe  z dołączoną  do protokołu  listą  obecności.

Obecnych  19  radnych.

Nieobecny  radny  Władysław  Napierała.

Lźsty  obecnoścź  poszczególnych  Komźsjź  stanośą  załącznik  nr  I do  protokołu.

r  ')
Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju

Gospodarczego  radny  Zbigniew  Markowski,  który  odczytał  proponowany  porządek  obrad

Komisji.

1.  Zapoznanie  radnych  przez  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  z koncepcją

zarządzania  SP ZOZ  oraz  programem  naprawczym.

2.  ZapoznanieradnychzprojektemuchwaływsprawieprzyjęciaProgramuwspierarńa

edukacji  uzdolnionych  uczniów  szkół  ponadpodstawowych,  dla  których  organem

prowadzącym  jest  Powiat  Nowotomyski  oraz  wydanie  opinii  przez  Komisje.

3.  Omówienie  mateńałów  i zaopiniowarńe  projektów  uchwał  na  III  sesję  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdarńezdziała1nościKomisjiRewizyjnejza2018rok.

5. OpracowanieplanówpracyposzczególnychKomisjina2019rok.

6. Wolne  głosy  i wnioski.

7.  Sprawy  róźne.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do porządku  obrad  są  jakieś  uwagi?  Uwag  nie  było.

Przewodniczący  poddał  porządek  obrad  pod  głosowanie.

Członkowie  wszystkich  Komisji  jednogłośnie  przyjęli  porządek  obrad.

Przewodniczący  powitał  obecnego  na  sali  Dyrektora  SP  ZOZ  pana  Tomasza

Przybylskiego,  Zastępcę  Dyrektora  SP ZOZ  pana  Marka  Ratajczaka  oraz  Główną  Księgową

SP ZOZ  panią  Beatę  Wolarńn.

Przewodniczący  poprosił  Dyrektora  SP ZOZ  o zabranie  głosu.

Dyrektor  SP ZOZ  -  Tomasz  Przybylski  przedstawił  się  i poinformował,  że na

stanowisko  Dyrektora  został  powołany  z drńem  1 gnidnia  br. Pan  Dyrektor  omówił  przebieg

pracy  zawodowej.  Pan  Dyrektor  przedstawił  także  działania,  które  miałyby  usprawnić

funkcjonowanie  szpitala,  m.  in.:

- uzyskanie  akredytacji,

- uzyskanie  i utrzymanie  świadectwa  jakościowego  dla  bakteńologii  i laboratońum,

- zwiększenie  ilości  świadczeń  realizowanych  w  ambulatoryjnej  opiece  specjalistycznej,

- zwiększenie  realizacji  świadczeń  w zakresie  Okulistyka  -  chirurgia  jednego  drńa,

- zwiększenie  ilości  porodów,
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- wyodrębnienie  zakresu  onkologicznego  ze świadczeń  realizowanych  w oddziale

chirurgicznym  i poradni  chirurgicznej,

- obniżenie  kosztów  m. in. na artykuły  biurowe,

- uruchomierńe  rehabilitacji.

Pan  Dyrektor  poinformował,  że sześć  lat  temu  zostało  uruchomione  nowe  skrzydło

szpitala,  a na dzień  dzisiejszy  stare  skrzydło  wymaga  modernizacji.  Pan  Dyrektor  ma  wstępną

koncepcję,  którą  w najbliższym  czasie  przedstawi  radnym.  Pan  Dyrektor  dodał,  że rok  2019

będzie  trudniejszy  od 2018  z uwagi  na zapowiadane  podwyżki  opłat  za media.  Od 1 stycznia

będzie  regulacja  rozporządzenia  o minimalnym  wynagrodzerńu,  natomiast  od 1 czerwca  ma

nastąpićkolejnapodwyżkauposażeniadlapracowrńkówwykonującychzawodymedyczne.  Od

I  sierpnia  konieczna  będzie  podwyżka  do  wynagrodzenia  zasadniczego  pielęgniarek

i położnych.  Od października  br.  weszło  w życie  nowe  rozporządzenie  odnośnie  ilości

pielęgniarek  w stosunku  do łóżek  szpitalnych.  Pan Dyrektor  dodał,  że rńe tylko  szpital

nowotomyski  ma  problemy  i dotyczy  to większości  szpitali.

Przewodniczący  otworzył  dyskusję.

Pomszone  zostały  sprawy  odpowiedzialności  za panującą  trudną  sytuację  w szpitalu,

sprawy  wysokich  wynagrodzeń  lekarzy  pracujących  w szpitalu,  wartości  kontraktu  szpitala

przed  wejściem  do sieci  szpitali,  a także  nawiązano  do Programu  naprawczego  sporządzonego

przez  Zastępcę  Dyrektora  SP ZOZ  pana  Marka  Ratajczaka.  Część  radnych  skrytykowała

otrzymany  Program.

Na  zakończenie  poproszono  Dyreidora  SP  ZOZ  pana  Tomasza  Przybylskiego

o sporządzenie  do dnia  30 stycznźa  2019  roku  Programu  naprawczego  dla  SP ZOZ  oraz

poinformowano Dyreidora, że w miesźącu  lutym 2019r. odbędńe się  kolejne wspólne
posiedzenie Komisfi  Rady, na idórym będńe omawiana sytuacja w szpitalu.

I

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  drugiego  porządku  obrad,,Zapoznanie  radnych

z projektem  uchwaływ  sprawie  przyjęcia  Programu  wspierania  edukacji  uzdolnionych  uczniów

szkół  ponadpodstawowych,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Powiat  Nowotomyski  oraz

wydanie  opinii  przez  Komisje"  i zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  rńe  było.

Przewodniczący  poprosił  Przewodniczących  poszczególnych  Komisji,  aby

przeprowadzili  głosowanie  nad  przyjęciem  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady  Powiahi.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  iPolityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  kto  jest  za pozytywnym  zaopirńowaniem  ww.  projektu  uchwały?

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie
przyjęcia  Programu  wspierania  edukacji  uzdolnionych  uczniów  szkół  ponadpodstawowych,

dla  których  organem  prowadzącym  jestPowiatNowotomyski.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnichva  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  kto  jest  za pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu  uchwały?

CzłonkowieKomisjijednogłośniepozytywtiiezaopiniowaliprojekt  uchwały  wsprawie

przyjęcia  Programu  wspierania  edukacji  uzdolnionycłi  uczniów  szkół  ponadpodstawowych,

dla  których  organem  prowadzącym  jestPowiatNowotomyski.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  kto  jest  za pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu  uchwały?

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie

przyjęcia  Programu  wspierania  edukacji  uzdolnionych  giczniów  szkół  ponadpodstawowych,

dla  których  organem  prowadzącym  jest  PowiatNowotomyski.
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Przewodniczący  przeszedł  do punktu  trzeciego  porządku  obrad  i udzielił  głosu

Przewodrńczącym  poszczególnych  Komisji.

Proiekt  uchwały  w sprawie  określenia  rozldadu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na
terenie  powiatu  nowotomyskiego  w 2019  roku.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  iPolityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  określenia  rozkładu

godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  w 2019  roku?  Pytań

nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyĘwnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwaly.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  określenia

rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  w  2019

roku?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  określenia  rozkładu  godzin

pracy  aptek  ogólnodostępnych  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  w 2019  roku?  Pytań  nie

było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowarńe.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyĘwnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Proiekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  kontroli  Komisii  Rewizvinej  na 2019 rok.
Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu

kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2019  rok?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeńshva,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnictwa  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia

planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2019  rok?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu

kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2019  rok?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Proiekt  uchwały  w sprawie zatwierdzenia  planów pracy komisii  Rady Powiatu
Nowotomyskiego  na  2019  rok.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów

pracy  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2019  rok?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.
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Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  H)H7. projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeńshva,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnichva  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia

planów  pracy  komisji  Rady  Powiahi  Nowotomyskiego  na 2019  rok?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  HlH). projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  sąpytania  do projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzeniaplanów  pracy

komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2019  rok?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

i

Proiekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na
2019  rok.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  iPolityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu

pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2019  rok?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwaly.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnichva  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu

pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2019  rok?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwriie  zaopiniowali  vpvp. projekt  uchwa%.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na  2019  rok?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.
I

Projekt  uchwały  zmieniającei  uchwałę  nr  VIII/46/2015  z dnia  28 maia  2015 r. w sprawie
powołania  Rady  Społecznei  przy  Samodzielnym  Publicznym  Załdadzie  Opieki
Zdrowotnei  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr

VIII/46/2015  z dnia  28 maja  2015  r. w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym

Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnictwa  -

Krzysztof  Pacho}ak  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr

VIII/46/2015  z drńa  28 maja  2015  r. w sprawie  powołarńa  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym

Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu?  Pytań  nie  było.
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Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr  VIII/46/2015

z dnia  28 maja  2015  r. w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym  Publicznym

Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu?  Pytań

rńe  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

I

Proiekt  uchwały  w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  i przechowywanie
statków  lub innych  obiektów  pływaiących  w roku  2019.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  iPolityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości

opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających  w roku  2019?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Człorikowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnictwa  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia

wysokości  opłat  za usurńęcie  i przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających  w

roku  2019?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Człotxkowie Komisji  jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowali  ww. projekt  uchwa%.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  ustalerńa  wysokości  opłat

za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub  innych  obiektów  pływających  w  roku  2019?  Pytań

rńe  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Proiekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  3-1etniego powiatowego  programu  rozwoiu  pieczy
zastępczei na lata 2019 -  2021.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

-  JacekPieprzykzapytał,  czy  są  pytania  do  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  3-1etniego

powiatowego  programu  rozwoju  pieczy  zastępczej  na lata  2019  - 2021?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnichva  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  3-

letniego  powiatowego  programu  rozwoju  pieczy  zastępczej  na  lata  2019  - 2021?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Człorikowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  )4)H1. projekt  uchwały.
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Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  3-1etniego

powiatowego  programu  rozwoju  pieczy  zastępczej  na lata  2019  - 2021?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

Proiekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości
stanowiących  w)lasność  Powiatu  Nowotomyskiego,  położonych  w  Nowym  Tomyślu  w  ciągu

ul. Ogrodowei,  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl.
Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy  są pytarńa  do projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na

dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiących  własność  Powiatu  Nowotomyskiego,

położonych  w  Nowym  Tomyślu  w  ciągu  ul.  Ogrodowej,  na  rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl?  Pytań

nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

i Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnichva  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody

na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiących  własność  Powiatu  Nowotomyskiego,

położonych  w  Nowym  Tomyślu  w  ciągu  ul.  Ogrodowej,  na  rzecz  GminyNowy  Tomyśl?  Pytań

nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  wvp. projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  wyrażerńa  zgody  na

dokonarńe  darowizny  nieruchomości  stanowiących  własność  Powiatu  Nowotomyskiego,

położonych  w Nowym  Tomyślu  w  ciągu  ul.  Ogrodowej,  na  rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl?  Pytań

rńe  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

Proiekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na dokonanie  darowizny  nieruchomości

stanowiącei  własność  Powiatu  Nowotomyskiego,  położonei  w Nowym  Tomyślu  w ciągu  ul.
Wypoczynkowei,  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na

dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  Nowotomyskiego,

położonej  w  Nowym  Tomyślu  w ciągu  ul.  Wypoczynkowej,  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  wyrażerńa  zgody

na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  Nowotomyskiego,

położonej  w Nowym  Tomyślu  w ciągu  ul.  Wypoczynkowej,  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.
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Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na

dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  Nowotomyskiego,

połoźonej  w Nowym  Tomyślu  w ciągu  ul. Wypoczynkowej,  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl?

Pytań  rńe było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

Projekt  uchwały  w sprawie uchwalenia  zmian w Wieloletniei  Prognozie Finansowei
Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2018  -  2028.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Ku}tui7  i Polityki  Społecznej
-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2018  -  2028?  Pytań  nie

było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwriie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwaly.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnichva  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy  są  pytarńa  do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian

w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2018  -  2028?  Pytań

nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowarńe.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2018  -  2028?  Pytań  nie

było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  HlHl.  projekt  uchwały.

Proiekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2018.
Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

-  Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2018?  Pytań  rńe było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowarńe.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnictwa  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy  są pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2018?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2018?  Pytań  rńe było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.
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Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozyfflwnie  zaopiniowali  ww. projekt  uchwały.

Proiekt  uchwały  w sprawie uhvorzenia  Powiatowego Centrum Usług Wspólnych  w
Nowrym  Tomyślu.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

- Jacek  Pieprzyk  zapytał,  czy są  pytania  do  projektu  uchwały  w sprawie  utworzenia

Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w  Nowym  Tomyślu?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Srodowiska  i Rolnichva  -

Krzysztof  Pacholak  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  utworzenia

Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w  Nowym  Tomyślu?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są  pytania  do projektu  uchwały  w sprawie  utworzenia  Powiatowego

Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu?  Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członkowie  Komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  H,'H). projekt  uchwały.

działalności  Zarządu  PowiatuSprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są  pytania  do sprawozdania  Starosty?

Pytań  rńe  było.

I

Sprawozdanie  z działalności  Komisii  Rewizyinei  za 2018 rok.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są  pytania  do sprawozdania  z działalności  Komisji  Rewizyjnej

za2018?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  - Zbigniew

Markowski  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do planów  pracy  poszczególnych  Komisji?

Pytań  i uwag  nie  było.

W  punkcie  ,,Wolne  głosy  i wrńoski",  pan  Starosta  podziękował  radnym  za dyskusję

w  temacie  szpitala.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju

Gospodarczego  podziękował  wszystkim  i zakończył  posiedzenie  Komisji.

Prolokolam

Przewodniczący  Komisji

BudżetoviejźRozwoju  Gospodarczego

Zbigniew  Mykowski
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Zał4cznik  nr 1

Lista  obecriości  na  posiedzeniu

Komisii  Edukacii,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznei
w dniu  19  grudnia  2018r.

1.  Jacek  Pieprzyk

2. Dariusz  Chłopek

3. Marcin  Brambor

4. Konrad  Drąg

5. Adam  Frąckowiak

6. Dorota  Kaczmarek

7. Ireneusz  Kozecki

8. Zbigniew  Markowski

9. Adam  Pilc

10.  Tomasz  Szczechowicz

11. Paweł  Wikoszarski

Przewodniczący

Wiceprzewodniczący

Członek

Członek

l/
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